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Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00 zakończono o godz. 19.15 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Sławomir Maciaszek     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Jerzy Springer     
 

Obecny 

 3. 
  

Irena Wojewódzka - Kucz     
           

Obecny 

4. 
 

Józef Sulikowski    Obecny 

5. Andrzej Zając 
 

Nieobecny 

6. Andrzej Wieczorek     
 

Obecny 

7. Ewertowski Wiesław    
 

Nieobecny 

8. Grzegorz Owczarzak 
 

Obecny 

      9. Jerzy Piasecki Obecny 

     10. Andrzej Bielecki Obecny 

 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 
 

1. Andrzej Zając 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1.   Wiesław Pieszchlewicz- Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
2. Sławomir Brodowski- Wydział Geodezji 
3. Michał Piechocki-  Starosta 
4. Tomasz Kranc- V-ce Starosta 
5. Radosław Kubisz- Kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju 
6. Danuta Królczyk-  Skarbnik Powiatu 
 

 

 



1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Opiniowanie materiałów na sesję. 

 
2.     SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Po powitaniu członków Komisji i gości Przewodniczący Komisji przegłosował następnie 
protokół z posiedzenia ostatniej Komisji. 

Informacje o stanie mienia Powiatu Wągrowieckiego na dzień 1.01.2007 omówił 
Kierownik Działu geodezji Sławomir Brodowski. Stan mienia na 01.01.2007 wynosi 
82.460.659 zł. w odniesieniu do roku 2000 uległ zwiększeniu o 30.537.974 zł. Komisja 
zapoznała się z materiałem i nie wniosła uwag. 

Kierownik Centrum Pomocy Rodzinie zapoznał Komisję z zaawansowaniem prac 
związanych z utworzeniem wielofunkcyjnej placówki Opiekuńczo- wychowawczej w 
Wągrowcu. Poinformował, że po podjęciu uchwałę przez Rade Powiatu z dniem 01. 07 2007r. 
Powołany zostanie Dyrektor Domu Dziecka. Dyrektor zajmie się organizowaniem Domu 
Dziecka. Do placówki od  01.09.2007 jest zakwalifikowanych 9-cioro dzieci. Przewodniczący 
Komisji zajął stanowisko, że należy dążyć również do tworzenia rodzin zastępczych. 

Budżet omówiła Skarbnik Powiatu, zapoznała Komisję z autopoprawką wprowadzoną do 
budżetu. Kończąc przedstawianie stwierdziła, ze budżet nie uległ zmianie, zostały tylko 
wprowadzone wymogi formalne: Funduszu Ochrony Środowiska i inne, jak np. przeniesienie 
150 tys. przeznaczone na drogi, które moją być współ finansowane wspólnie z miastem  
Wągrowiec. Kwota przeznaczona na ten cel m0oże być współ finansowana po podjęciu 
uchwały przez Radę Miasta. W straży np. wprowadza się poprawkę związaną z odprawami 
emerytalnymi w kwocie 202.076 zł. Na podstawie decyzji Wojewody wpisuję się kwotę 
59.200 zł przeznaczone na stypendia dla uczniów byłych pracownikach PGR. Poinformowała 
też, że dla organizacji pozarządowych 33.845 zł zostanie rozdysponowana w formie dotacji . 
Rozliczenie w formie kontroli.  

Dla Wydziału Geodezji kwota 20.000 zł została przekazana w formie dotacji z 
Wojewódzkich zasobów geodezyjnych z przeznaczeniem na sygnalizację antywłamaniową 

Zadania inwestycyjne i remontowe w 2007 r. 1.200.000 zł omówił Kierownik Wydziału 
Europejskiego Radosław Kubisz. Komisja stwierdziła, ze wykorzystanie tych środków jest 
znikome i prawdopodobne będą wykorzystane w miesiącach wakacyjnych, gdzie szkoły mają 
wakacje. Dużą dyskusję wzbudziła budowa chodników, V-ce Starosta poinformował, że do 
października zaplanowane budowy chodników powinny być skończone.  
Planowane inwestycje i remonty w roku 2007 omówił Pan Radosław Kubisz. 

Sprawozdanie z kontroli Szpitala szczegółowo omówił V-ce Starosta Tomasz Kranc. 
Strata  w I kwartale wyniosła 582.854 zł. Wnioski z kontroli w załączeniu do protokołu. 
Materiały z kontroli wykazały szereg nieprawidłowości. Szczególny niepokój wywołało nie 
wykonanie zadań wynikających z kontraktów z NFZ. Starosta poinformował, ze nastąpi 
spotkanie Zarządu z Dyrektorem Szpitala , Głównym Księgowym i Ordynatorami, spotkanie 
będzie miało na celu wyjaśnienie powstałej straty i  przedstawienie przez Dyrektora  
programu naprawy. Termin odpowiedzi wyznaczono dla dyrekcji szpitala do 16 lipca 2007. 
Komisja stwierdziła, że to zbyt późno. Komisja wnosi, by termin przedstawienia przez 
Dyrektora ZOZ w Wągrowcu informację o sposobie, trybie i okresie realizacji zaleceń 
pokontrolnych wyznaczyć na 30 czerwca 2007. W dyskusji brali wszyscy członkowie 

 



Komisji i zaakceptowali proponowany termin  przestawienia wyjaśnień i propozycji. Starosta 
poinformował, że po otrzymaniu informacji od Dyrektora ZOZ, Komisji zostanie 
przestawiony  materiał do dyskusji. Ponadto Komisja  przegłosowała proponowane uchwały 
na Sesję Rady Powiatu w sposób natępujący: Za powołaniem placówki Opiekuńczo- 
wychowawczej siedmiu członków Komisji głosowało za przyjęciem uchwały jeden 
wsprzymujący. Za wniesienim zmian do budżetu z autopoprawką siedmiu głosowało za i 
jeden wstrzymujący. Za podjeciem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 
Powiatowego Rzecznika Konsumetów głosowało  ośmiu członków Zarządu.   

 
5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 

 
5.1.  Wnioski 
 

Komisja wnioskuje do Zarządu o zmianę terminu przedstawienia przez dyrekrora ZOZ 
w Wągrowcu informacji o sposobie, trybie i okresie realizacji zaleceń pokontrolnych oraz 
przedstwienie programu naprawczego do dnia 30 czerwca 2007.  
Za przyjeciem wniosku głosowało 4 członków Komisji, trzech przeciw, jeden 
wstrzymujacy. 
   

 
 

  ___________________________                        _______________________ 

Protokołował / Protokołowała                                Przewodniczący Komisji 

 


